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SA.0012.4.6.2020 

 

Protokół nr 6/20 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych  

w dniu 23 listopada 2020 r. w Urzędzie Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość –  

ZDALNY TRYB OBRADOWANIA 

 

Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Dorota Skark-Pieprzka. Przewodnicząca o godz. 1500 otworzyła posiedzenie, 

następnie przywitała członków Komisji oraz gości. Po potwierdzeniu obecności przez 

radnych za pomocą urządzeń elektronicznych Przewodnicząca oświadczyła, iż w posiedzeniu 

uczestniczą wszyscy członkowie Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Lista obecności - załącznik nr 1 do protokołu.  

Radni obradowali zgodnie z przyjętym następującym porządkiem obrad: 

1. Informacja dotycząca protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Goleszów za rok 

szkolny 2019/2020. 

3. Program współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2021 r. 

4. Programy społeczne na 2021 rok. 

5. Opiniowanie projektów uchwał. 

6. Analiza projektu budżetu Gminy Goleszów na 2021 rok. 

7. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Informacja dotycząca protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Dorota Skark-Pieprzka poinformowała, że protokół nr 5/20 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych, które odbyło się 

w dniu 22 września 2020 r. został przekazany członkom Komisji drogą elektroniczną, został 

udostępniony w  biurze Rady oraz w BIP. Nie wpłynęły uwagi do protokołu. Przewodnicząca 

Komisji uznała protokół za przyjęty. 

 

Ad.2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Goleszów za rok 

szkolny 2019/2020. 

Radni otrzymali informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Goleszów za rok 

szkolny 2019/2020. Informację przedstawił  Kierownik Referatu Oświaty Krzysztof Kusiński. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Dorota Skark-

Pieprzka stwierdziła, że Komisja zapoznała się z informacją o stanie realizacji zadań 

oświatowych w Gminie Goleszów za rok szkolny 2019/2020.  

 

Ad.3. Program współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2021 r.  

1) Projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Goleszów z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 2 oraz ust. 3 ustawy 
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o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021 (projekt 

nr SA.0006.89.2020). 

Kierownik Referatu Promocji Krystian Grzybek przedstawił program. 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Goleszów 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021 .  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany.  

 

Ad.4. Programy społeczne na 2021 rok. 

Programy społeczne na 2021 rok przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Goleszowie Krystyna Klimus.  

Wobec braku uwag do przedłożonych projektów uchwał dotyczących programów, 

Przewodnicząca Komisji przeprowadziła głosowanie. 

2) Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Goleszów na rok 2021 (projekt nr SA.0006.90.2020). 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Goleszów na rok 2021.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 

(projekt nr SA.0006.91.2020). 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2021.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.5. Opiniowanie projektów uchwał. 

4) Projekt uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury (projekt nr SA.0006.88.2020). 
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Przewodnicząca Komisji Dorota Skark-Pieprzka poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 

przyznania nagrody Panu Pawłowi Stanieczkowi. Wobec braku uwag, Przewodnicząca 

przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia 

w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa sołectwa 

Puńców na kadencję 2019-2023 (projekt nr SA.0006.92.2020). 

Sekretarz Gminy Jolanta Bujok przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Sekretarz 

Gminy poinformowała również, że na sesji zostanie przedstawiona autopoprawka do ww. 

projektu uchwały, w związku ze złożoną rezygnacją jednego z członków Rady Sołeckiej 

w Puńcowie, aby podczas jednych wyborów przeprowadzić wybory uzupełniające do Rady 

Sołeckiej oraz sołtysa w sołectwie Puńców. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających 

sołtysa sołectwa Puńców na kadencję 2019-2023.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.6. Analiza projektu budżetu Gminy Goleszów na 2021 rok. 

Radni w ustawowym terminie otrzymali projekt budżetu na 2021 rok. 

Przewodnicząca Komisji Dorota Skark-Pieprzka poinformowała, że zgodnie z uchwałą 

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Goleszów, do 2 grudnia 

roku poprzedzającego rok budżetowy, komisje Rady Gminy Goleszów zapoznają się 

z projektem budżetu, wypracowują swoje opinie i wnioski oraz propozycje ewentualnych 

zmian. Przewodniczący Rady Gminy skierował projekt budżetu na 2021 rok do Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych w celu przeanalizowania, zgłoszenia uwag, 

wypracowania ewentualnych propozycji zmian oraz zaopiniowania. 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar przekazała, że w przedłożonym projekcie budżetu na 2021 rok 

wydatki majątkowe zostały ustalone w wysokości 6.950.000 zł. Poinformowała również, że 

nie planuje się podwyższenia podatków w przyszłym roku. Wójt Gminy zwróciła jednak 

uwagę, iż podniesienie stawek podatkowych spowodowałoby wzrost dochodów budżetu 

Gminy o ok. 1 mln zł. Wójt Gminy poinformowała również, że przygotowywana jest analiza 

dot. problematyki śmieciowej, w „Panoramie Goleszowskiej” ukaże się artykuł poświęcony 

tej tematyce, przedstawiona zostanie informacja na temat wzrostu cen w gospodarce 

odpadami.  
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Nawiązując do tematyki odpadów, Przewodnicząca Komisji Dorota Skark-Pieprzka, 

w imieniu mieszkańców, zapytała się, czy jest szansa na zwolnienie w przyszłym roku 

z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w zamian za kompostowanie 

bioodpadów. 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar odpowiedziała, że planuje się wprowadzenie od 1 stycznia 2021 

roku zwolnienie w części z opłaty, w kwocie 1,50 zł od osoby, za kompostowanie 

bioodpadów w przydomowych kompostownikach. Projekt uchwały w tej sprawie został 

przedłożony radnym na sesję. Wójt Gminy poinformowała również, w jaki sposób będzie to 

weryfikowane. 

Przewodniczący Rady Gminy Karol Lipowczan dodał, że projekt uchwały w tej sprawie 

procedowany będzie na jutrzejszym posiedzeniu Komisji Finansów i Rozwoju Gminy. 

Wobec braku uwag i propozycji ewentualnych zmian do projektu budżetu na 2021 rok, 

Przewodnicząca Komisji przeprowadziła głosowanie. 

6) Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Goleszów (projekt 

nr SA.0006.95.2020). 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Goleszów.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie Uchwały Budżetowej Gminy Goleszów na 2021 rok (projekt nr 

SA.0006.96.2020). 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie Uchwały Budżetowej Gminy Goleszów na 

2021 rok.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.7. Sprawy bieżące. 

Radny Wojciech Hławiczka poprosił o podjęcie rozmów z PKP w sprawie umożliwienia 

mieszkańcom ul. Kolejowej w Goleszowie przejścia przez tory, w okolicy PSZOK-a. Radny 

przekazał, że zamknięte przejście z powodu remontu linii kolejowej jest sporym 

utrudnieniem, zwłaszcza dla starszych mieszkańców. 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar poinformowała, że obecnie, w trakcie trwającego remontu, to nie 

jest możliwe, ponieważ jest to teren budowy i nie mogą się tam znajdować osoby postronne. 

 Radny Wojciech Hławiczka zapytał się również, czy jest szansa na montaż latarni na 

skrzyżowaniu ulic Zielonej z Ustrońską jeszcze w tym roku. 
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Wójt Gminy odpowiedziała, że ma to na uwadze, jednak w tym roku nie będą wykonywane 

nowe punkty oświetleniowe. Jeżeli uda się pozyskać środki zewnętrzne na oświetlenie, to 

latarnia w tym miejscu zostanie wykonana. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych Dorota Skark-Pieprzka zamknęła posiedzenie.  

 

PRZEWODNICZĄCA 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych 
 

Dorota Skark-Pieprzka   

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Sikora 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 
 


